
Svar på interpellation från Mats Skoglund angående samtalsrum på Socialkontoret. 

 

Det stämmer att frågan om samtalsrum har lyft inom kontoret, samtalsrummen har inte riktigt 

räckt till och att det då givetvis kan vara svårt med t.ex. integriteten. 

Frågan har hanterats inom förvaltningen på flera sätt bland annat så har frågan om 

aktivitetsbaserat kontor diskuterats vilket skulle frigöra mer yta för samtalsrum. 

 

Frågan diskuteras löpande inom förvaltningen hur man skulle kunna komma fram till en 

lösning, både på kort och lång sikt. 

 

Med vänlig hälsning, Peter Frej. 


